
raad 28-1-2016 agpt 17a Beleidskeuzen 
buitengebied: Het college 
zegt evaluatie toe m.b.t. 
het toelaten van handel in 
streekprodukten als 
nevenactiviteit.

Van 
Extel

VT  20160223 Kan opgepakt worden 
ná vaststelling van het nieuwe 
bestemmingsplan Buitengebied. 
20181101 Evaluatie zal pas na 
2019 plaatsvinden. Eerst moet het 
bestemmingsplan in werking 
treden. Daarna zullen er eerst 
aanvragen moeten komen voordat 
er iets geëvalueerd kan worden.

raad 20-04-17 agpt. 11. Beleidsplan 
Gebouwen : Namens het 
college zegt wethouder De 
Ruiter toe dat harmonisatie 
betrokken wordt bij 
evaluatie subsidiebeleid.

De 
Ruiter

BV  Dit zal onderdeel uitmaken van de 
evaluatie van het subsidiebeleid in 
2019.

Raad 09-11-17 M6 (CDA): sporthal De 
Beek
Ingetrokken na toezegging. 
Wethouder De Ruiter geeft 
aan dat het college een 
ander proces voorstelt. De 
motie zal op het volgens 
het college juiste moment 
bij de centrumontwikkeling 
Bakel worden betrokken. 
College kijkt nu reeds 
breder en zal daarbij 
tevens kijken naar 
ruimtegebrek, waarbij 
schoolbestuur wordt 
betrokken

Van 
Dijk

SD afgedaan 1/6 M6 (CDA): sporthal De Beek; 
deze wordt meegenomen in de 
totaalontwikkeling van 
“herontwikkeling centrum Bakel”. 
IvD geeft aan dat er in Bakel nog 
een aantal richtingen zijn: een 
MFA, de verenigingen terug naar 
het centrum, samenwerken van de 
buitensport, de Beek, de school. 
IvD vraagt zich daarnaast  af of er 
bij het zand nog ruimte is. 
Wanneer de projectgroepen aan 
de gang zijn, wordt dit onderzocht. 
De ‘startbijeenkomst’ voor deze 
projectgroepen is op 28 juni 2018.                       
30/8 De projectgroepen starten in 
september / oktober 2018. In de 
projectgroep ‘maatschappelijke 
voorzieningen’ komen 
bovenstaande afwegingen aan de 
orde.21/3 overleggen wethouder 
van Dijk met maatschappelijke 
partners worden ingepland. 20/6 
op 3 juli is een BW info gepland. 
24102019 voorbreidingskrediet  
MFA Bakel is opgenomen in de 
begroting. Op dit moment is er 
geen sprake van ruimtegebrek bij 
de school.

Raad 05-07-18 Het college neemt de 
motie 'sloopvoucher' over 
en zegt daarmee toe dat 
hij onderzoekt of in de 
gemeente gebruik 
gemaakt kan worden van 
deze voucher.

van 
Extel

VT  20180827 hier is nog geen 
antwoord op. 20180917 Idem. 
20181101 John Timmers heeft 
contact gehad met Raadslid Wim 
Meulenmeesters. Er is gesproken 
over de juridische hake en ogen. 
Fractie CDA bereidt een 
discussiestuk voor met ambtelijke 
ondersteuning. De fractie is weer 
aan zet. 20190107 Sloopvoucher 
on hold gezet.                                                  

Raad 08-11-18 Agp 10: De motie over 
woonwagenlocaties en 
samenwerking met Goed 
Wonen is drie jaar oud. 
Wethouder De Ruiter zegt 
toe dat de informatie 
binnenkort naar de raad 
komt.

De 
Ruiter

SD  4/7 - De financiele afwikkeling is 
24 juni besproken. Het 
achterstallig onderhoud is  8 juli in 
beeld. Een collegebesluit is dan 
mogelijk. De handhaving wordt 
kort na de zomervakantie 
opgepakt om te versnellen.



Raad 13-12-18 Portefeuillehouder Van 
Veen zegt toe de raad te 
informeren in het geval 
binnen de 
gemeentegrenzen sprake 
is van dumping van 
drugsafval.

Van 
Veen

VT Afgedaan 20190131 Collega's toezicht en 
handhaving zijn op de hoogte en 
verzocht om bij constatering te 
communiceren (20190326 
burgemeester heeft stavaza 
Elsendorpseweg 92 toegelicht in 
de Cie).

Raad 14-03-19 Agpt 10. Vaststellen BP 
Buitengebied herziening 
december 2018: 
Burgemeester Van Veen 
zegt toe een gesprek met 
de raad te organiseren 
over de werkwijze bij 
(ruimtelijke) handhaving

Van 
Veen

VT  20190603 Er volgt een presentatie 
met voorbeelden van zaken welke 
vanuit de gemeente zijn gestart. 
20191112 Op 27 november 2019 
volgt een B&W info presentatie 
toezicht en handhaving. 20191126  
Presentatie verplaatst naar 11 
december 2019. 

Raad 26-09-19 agpt.13 zienswijze 
begroting GR WADP / 
Senzer: Wethouder 
Steeghs zegt toe de rada 
op de hoogte te houden 
van de financiële positie 
van Senzer en treedt zij 
met de raad in overleg mbt 
de inzet van Senzer tbv 
mensen met tot 30% 
arbeidspotentieel.

Steeghs SD   

Raad 26-09-19 mondeling vragenrecht: 
Wethouder Steeghs zegt 
toe de evaluatie Jongeren 
Ontmoetingsplaatsen aan 
de raadscommissie voor te 
leggen.

Steeghs SD   

Raad 07-11-19      
       
Cie Fin. 
en 
Bestuur

04-09-18 In raadsreglement 
opnemen dat alle 
bestuurders, raads- en 
commissieleden een VOG 
moeten overleggen (nav 
integraal veiligheidsplan). 
Een concept klaar hebben 
voor fvo 13 september.

Griffie Griffie   

Cie Fin. 
en 
Bestuur

09-10-18 Agp 8 handhaving: Zodra 
het college een stap verder 
is qua overdracht 
woonwagens aan Goed 
Wonen dan brengt de 
wethouder het naar de 
raad. Als de informatie 
daarvoor rijp is.

De 
Ruiter

SD  4/7 - De financiele afwikkeling is 
24 juni besproken. Het 
achterstallig onderhoud is  8 juli in 
beeld. Een collegebesluit is dan 
mogelijk. De handhaving wordt 
kort na de zomervakantie 
opgepakt om te versnellen.

Cie Fin. 
en 
Bestuur

26-3-2019 Agp 3: Vraag van CDA 
over drugsdumping 
Elsendorp. 
Pfh doet toezegging aan 
de commissie dat deze 
casus wordt uitgewerkt en 
wordt toegelicht zodra de 
informatie voorhanden is. 
Hierin wordt het 
totaaloverzicht op een rij 
gezet: hoe de procedures 
zijn, welke jurisprudentie er 
is, wie verantwoordelijk en 
aansprakelijk zijn, of en op 
wie we de kosten kunnen 
verhalen, of de provincie 

Van 
Veen 

VT  20190411 Informatie voor deze 
casus wordt verzameld. 20190326 
burgemeester heeft stavaza 
Elsendorpseweg 92 toegelicht in 
de Cie. 20190516  ODZOB en 
gemeente werken gezamenlijk 
aan voorstel/advies.



kan meebetalen, et cetera.

Cie Fin. 
en 
Bestuur

22-10-
2019

Agp 6 Vertrouwelijke 
toezegging aan SP 
vertrouwelijke lijst met 
panden en bijbehorende 
boekwaarden.

De 
Ruiter

   

Cie Fin. 
en 
Bestuur

22-10-
2019

Agp 6 VVD wenst uitleg 
over de schulden van 114 
oplopend naar 123 miljoen.

De 
Ruiter

   

Cie Fin. 
en 
Bestuur

22-10-
2019

Agp 6 VVD vraagt tav 
prognose 2020/2023 hoe 
de solvabiliteitsratio 
berekend wordt en of dat 
klopt omdat de schulden 
toenemen.

De 
Ruiter

   

Cie Fin. 
en 
Bestuur

22-10-
2019

Agp 6 VVD vraagt hoeveel 
geld aan externe partijen is 
uitgegeven in 2018 en 
2019 in adviezen aan het 
college. Naam organisatie, 
onderwerp, projecten, 
advies en kosten op een 
rij.

De 
Ruiter

   

Cie Fin. 
en 
Bestuur

22-10-
2019

Agp 6 SP tav schoonmaak 
sporthal uitleg of het 
bedrag gezien kan worden 
als voor- of nadeel. 

De 
Ruiter

   

Cie Fin. 
en 
Bestuur

19-11-
2019

Agp 5: Toezegging: op de 
gemeentepagina wordt 
bekend gemaakt hoe 
inwoners kunnen klagen 
over evenementen. 

Van 
Veen 

VT   

Cie Fin. 
en 
Bestuur

19-11-
2019

Agp 6: Toezegging: 
inzichtelijk maken welke 
principeverzoeken er zijn 
gedaan door 
inwoners/ondernemers en 
wat hier de besluiten over 
waren. 

Van 
Veen / 
Van 
Extel- 
van 
Katwijk

VT   

Cie Fin. 
en 
Bestuur

19-11-
2019

Agp 6: Toezegging: 
technisch beraad 
organiseren over 
handhavingsbeleid en 
werkwijze bij 
principeverzoeken.

Van 
Veen 

VT   

Cie Fin. 
en 
Bestuur

19-11-
2019

Agp 9: Toezegging: vraag 
VVD of een boeteclausule 
opgenomen kan worden bij 
de toeristenbelasting. 
Voorafgaand aan 
raadsvergadering van 12 
december wordt het 
antwoord schriftelijk 
gegeven door 
portefeuillehouder.

De 
Ruiter

   



Cie Fin. 
en 
Bestuur

19-11-
2019

Agp 9: Toezegging: hoe 
houdt de gemeente in de 
gaten dat bedrijven niet als 
particulier naar de 
milieustraat gaan en dat de 
gemeente daardoor gelden 
misloopt.

De 
Ruiter/ 
van Dijk

OB  27-11-2019 Aan de poort van de 
milieustraat wordt gecontroleerd of 
de aanbieder van het afval een 
geldige pas van de gemeente 
heeft.Verder wordt, als het afval 
wordt aangeboden met een 
bedrijfsbusje, gecontroleerd of het 
afval overeenkomt met de aard 
van de werkzaamheden. Als dat 
zo is, dan wordt dit afval 
geweigerd.Tevens loopt er een 
onderzoek naar het uniformeren 
van de acceptatieregels en de 
gehanteerde tarieven op de 
milieustraten in de regio. 
We hopen met al deze 
maatregelen te voorkomen dat 
bedrijven oneigenlijk gebruik 
kunnen maken van de milieustraat 
en dat de gemeente daardoor 
gelden mist.

       
Cie 
R&OB

23-6-2016 Zodra nulmeting is 
uitgevoerd en een plan van 
aanpak opgesteld mbt 
woonwagenlocaties legt 
het college dit onderwerp 
opnieuw voor aan de 
raad/raadscommissie.

De 
Ruiter

SD  4/7 - De financiele afwikkeling is 
24 juni besproken. Het 
achterstallig onderhoud is  8 juli in 
beeld. Een collegebesluit is dan 
mogelijk. De handhaving wordt 
kort na de zomervakantie 
opgepakt om te versnellen.

Cie 
R&M 

16-5-2018 Zodra opportuun 
informeert het college / 
wethouder Van Extel de 
commissie mbt 
vliegenoverlast De Rips. In 
ieder geval volgt in juni 
een update.

Van 
Extel

VT  20180614: op 2 juli wordt een 
infobijeenkomst gehouden voor 
omwonenden in de Rips mbt 
vliegenoverlast. 20180828  een 
aantal omwonenden met klachten 
brengt op 5 sept. een bezoek aan 
ondernemer Van Deurzen. 
20180906 Beraden over wijze van 
communiceren richting buurt. Dit 
zal medio sept/okt 2018 
plaatsvinden. 20181005 
bijeenkomst vindt plaats op 
dinsdag 23 oktober. 20181101 Op 
dinsdagavond 23 oktober 2018 is 
er een bewonersbijeenkomst 
geweest in een klein gezelschap 
olv Rick Pulles en Janine 
Rechters. Hierbij waren zowel 
ondernemers als bewoners 
aanwezig. Tevens was de 
dorpsraad actief aanwezig. De 
opzet was gericht op het maken 
van de verbinding en het creëren 
van draagvlak om het 
maatschappelijk probleem, in 
gezamenlijkheid aan te pakken. 
Hierbij is een goede start gemaakt 
met deze laagdrempelige 
bijeenkomst. Actiepunten zijn 
opgesteld en medio januari / 
februari wordt er weer in een klein 
comité een bijeenkomst gepland. 
Doel hiervan is om aan de 
voorkant (proactie) van de 
problematiek te komen. 20190228 
Op 20190225 heeft een 
bijeenkomst plaats gevonden 



waarin afspraken voor preventie 
zijn gemaakt door ondernemers 
en bewoners. Nu afwachten of dit 
zijn vruchten afwerpt. 

Cie 
R&M 

13-6-2018 Bp buitengebied -
Opschonen lijst met cultuur 
historische objecten i.s.m. 
nieuwe kaders op dat punt.

van 
Extel

VT  20180823 in okt/nov volgt hierover 
een B&W-info met overleg. 
20181101 B&W info op 16 januari 
2019. 20180122 Uitvoering 
opschonen lijst 2020-2025.
20190124 Vaststellen beleid is 
uitgesteld. Op de planning staat 
het nu voor maart 2019. 20190411 
uitstel beleid naar eind 2019/begin 
2020. 

Cie 
R&M 

13-6-2018 Bp buitengebied - In de 
kadernota 
(begrotingsvoorstellen) 
inzichtelijk maken wat de 
status is van huisvesting 
arbeidsmigranten.

De 
Ruiter

SD  20180813 Om verduidelijking 
gevraagd. 20180821 status 
huisvesting arbeidsmigranten 
wordt meegenomen in de planning 
mbt arbeidsmigrantenbeleid (zie 
toezegging raad 5-7-18). Daarna 
aanpassing in Bp buitengebied. 
20181101 Beleid huisvesting 
arbeidsmigranten 21-11-2018 in 
Cie en 13-12-2018 in raad. 
20190124 Vaststellen beleid is 
uitgesteld. 20190418 Er is een 
bijeenkomst ingepland op 5 juni 
met de gemeenteraad voor het 
bezoeken van een locatie en 
daarna een presentatie en 
napraten / discussie. Ook op 12 
juni staat een bezoek aan een 
locatie gepland. Daarna wordt 
bekeken hoe het verder gaat met 
het beleidsdocument over de 
huisvesting van arbeidsmigranten. 
20191014 Laatste stavaza 
ongewijzigd.

Cie 
R&M 

11-9-2019 de commissie wordt 
geïnformeerd wanneer de 
weg tussen De Mortel-
Bakel aangepakt wordt 
zodra dit bekend is.

Van 
Dijk 

OB Afgedaan 18-11-2019 Brabant Water gaat in 
2020 werkzaamheden uitvoeren 
op deze weg. Hierna volgen wij 
met reconstructie van de weg. De 
weg is opgenomen in het 
meerjarenplan en staat gepland 
voor jaartallen 2022/2023. 

Cie 
R&M 

11-9-2019 wanneer een 
boerderijsplitsing wel of 
niet gehonoreerd wordt, 
wordt goed uitgelegd 
waarom

 VT  20191107 Geagendeerd voor 
raadsvergadering op 9 juli 2020.

Cie 
R&M 

23-10-
2019

In het laatste kwartaal van 
2019 wordt een b&w-info 
georganiseerd over de 

van 
Extel

VT  20191126 B&W info 
Omgevingswet/Omgevingsvisie 
gepland op 17-12-2019.



omgevingswet;

Cie 
R&M 

23-10-
2019

De cijfers en lokaties die 
nu met betrekking tot 
knelpunten, stankoverlast 
e.d. bekend zijn worden zo 
snel mogelijk aangeleverd.

van 
Extel

VT   

Cie 
R&M 

23-10-
2019

De vraag of grond, welke 
bij de milieustraat wordt 
aangeboden, wel op PFAS 
wordt gecontroleerd wordt 
schriftelijk beantwoord

 OB Afgedaan 1-11-2019 beantwoord: Deze 
grond wordt voor afvoer inderdaad 
eerst onderzocht op PFAS.

Cie 
R&M 

23-10-
2019

Afspraken rondom het 
regionaal bedrijventerrein 
komen in 2020 naar de 
raad.

Van 
Dijk 

SPP  20191030 De afspraken inzake 
regionaal bedrijventerrein worden 
in het eerste kwartaal 2020 
gemaakt. Worden dan naar de 
raad toe gebracht.

Cie 
R&M 

23-10-
2019

Het beleid en de afspraken 
rondom legionella en 
overige afspraken met 
sportverenigingen worden 
in 2020 voorgelegd aan de 
raad

 BV   

Cie 
R&M 

23-10-
2019

De vraag of  een ton 
budget voor het onderwerp 
legionella voldoende is 
wordt voor een antwoord 
doorgegeven aan 
wethouder De Ruiter.

 BV   

Cie 
R&M 

23-10-
2019

Er wordt nog 
teruggekomen op het 
onderwerp samenwerking 
MRE en alles wat daar 
speelt zodat de raad daar 
goed in meegenomen 
wordt

Van 
Extel

Griffie   

Cie 
R&M 

20-11-
2019

Antwoord op welke 
(bestemmings)plannen, die 
eerder aangehouden zijn 
vanwege de PAS, nu door 
kunnen gaan wordt in het 
verslag opgenomen.

   Afgedaan; zie verslag 

Cie 
R&M 

20-11-
2019

Het aantal klachten van 
afgelopen jaar op het 
gebied van openbare 
verlichting wordt 
teruggekoppeld aan de 
commissie.

Van 
extel

 Afgedaan 20191125 antwoord ontvangen en 
opgenomen als beantwoording 
van de toezegging. 

Cie 
R&M 

20-11-
2019

Antwoord op de vraag 
rondom openbare 
verlichting op sportparken, 
wat is van gemeente, wat 
van sportvereniging en 
controle of dit wel juist in 
het beleidsstuk is 
opgenomen wordt ruim 
voor de raadsvergadering 
beantwoord.

 OB Afgedaan 25-11-2019 De verlichting binnen 
de ‘hekwerken’ van de 
sportparken behoort niet tot de 
openbare verlichting. De 
verlichting buiten het hek hoort tot 
de openbare verlichting. De 
renovatie van de veldverlichting 
valt onder de verantwoording van 
de gemeente. Het onderhoud van 
de veldverlichting wordt 
uitgevoerd door de club, deze 
krijgt hier een vergoeding voor. De 
overige verlichting binnen het ‘hek’ 
is volledig voor verantwoording 
van de club. 

       



Cie SD, 
S&O

22-11-
2018

Agpt 7: Beleidskader 
sociaal domein.
A zodra afgerond met de 
LEVgroep wordt de raad 
geïnformeerd over de 
jaarlijkse afspraken 
B op schrift wordt 
verduidelijk wat bedoeld is 
met samenloop van 
(BMS)regelingen mbt 
Stichting Leergeld, stille 
armoede, Peel faciliteiten 
mbt sociale participatie
C de raad ontvangt een 
schets van de stand van 
zaken mbt beschermd 
wonen
D zodra beschikbaar 
ontvangt de raad 
actieplan(nen) mbt alcohol- 
en drugspreventie van 
Novadic Kentron, 
Jongerenwerk, GGD

Steeghs SD  

 

Cie SD, 
S&O

20-6-2019 20-06-2019 Agpt. 8. 
Jaarrekening 2018 en 9. 
Begrotingsnota 2020 m.b.t. 
deze commissie.
1. Raadsinformatienota 
m.b.t. jaarrekening GR 
Peel gemeenten na 
accountantscontrole als 
ook over de in het eerste 
kwartaal 2019 is m.b.t. 
jeugd genoteerde plus van 
ongeveer  € 43.000;
2. Scenario’s tekort 
Senzer;
3. Voorstel beschermd 
wonen c.a.;
4. check toegankelijkheid 
inkomensverklaringen (o.a. 
website);
5. Voorstel n.a.v. evaluatie 
GR Peel;
6. Voorstel inkoop 
jeugdzorg;

Steeghs SD  

 

Cie SD, 
S&O

24-10-
2019

Gevraagd wordt 
verduidelijking te geven 
van hetgeen wordt bedoeld 
met:
• Het college stuurt op de 
acties uit het actieplan 
Centrum voor Jeugd en 
Gezin (CJG) en de acties 
uit het actieplan Lokaal 
Educatieve Agenda (LEA); 
(pagina  20,  programma 
Sociaal Domein, Doel 1)
• Per 1 september 2020 
zijn er afspraken gemaakt 
over de voortzetting van 
Kluppluz;

Steeghs SD  De gemeente werkt binnen jeugd 
samen in twee netwerken; het 
CJG netwerk en de LEA. Doel van 
de beide netwerken is om 
samenwerking te bevorderen. Dit 
wordt gedaan door de projecten 
en werkzaamheden die de 
verschillende partners doen en 
waar ze elkaar voor nodig hebben, 
te bundelen in een actielijst en 
ontwikkelingen met elkaar te 
bespreken. De gemeente werkt in 
een CJG netwerk samen met de 
Lev, MEE, Zorgboog, GGD, 
Stichting GOO, Commanderij 
College en Kinderopvang De 
Ontdekking. Er zijn 23 acties 
benoemd. De lokaal educatieve 
agenda is een samenwerking 
tussen onderwijs, kinderopvang 



en gemeente. Deelnemers zijn 
Stichting GOO, Jenaplanschool 
De Pandelaar, Commanderij 
College, PlatOO Onderwijs, 
kinderopvang De Ontdekking en 
kinderopvang Ziezo. Er zijn 15 
acties benoemd.Kluppluz is 
gestart als een driejarige pilot van 
1 september 2017 tot 1 september 
2020.  Afgesproken is dat eind 
2019 Kluppluz wordt geëvalueerd 
en dat er op basis van deze 
evaluatie afspraken worden 
gemaakt over de voortzetting. 

Cie SD, 
S&O

24-10-
2019

Gevraagd wordt toelichting 
te geven mbt de volgende 
posten in de 
detailbegroting:
• 6610110 Senzer bijdrage 
BUIG BBZ 2004 Advies- 
en onderzoekskosten  € 
11.000
• 6540120 Amateuristische 
kunstbeoefening 42520 
Subsidie 
vrijwilligersorganisatie (cf 
subs.staat) € 73.223

Steeghs SD  Met de septembercirculaire 2019 
zijn er middelen beschikbaar 
gekomen voor BBZ 
levensvatbaarheidsonderzoeken 
dit betreft de € 11.000. M.i.v. 2020 
wordt de financieringssystematiek 
vernieuwd. De kosten voor 
levensvatbaarheidsonderzoeken 
welke worden uitgevoerd in het 
kader van deze regeling worden 
niet meer via een specifieke 
regeling bekostigd maar via het 
gemeentefonds. De bedragen zijn 
hiervoor structureel geoormerkt 
om doorsluizing naar Senzer 
mogelijk te maken die de regeling 
voor onze gemeente uitvoert. Dit 
is in de RIN septembercirculaire 
opgenomen.De post 
“amateuristische kunstbeoefening” 
FCL 6540120 is een van de 
posten waaruit de reguliere 
subsidies aan de verenigingen en 
clubs worden betaald. Uit het 
begrote bedrag van € 73.223,- 
worden de subsidies aan de 
harmonieën, fanfares, 
muziekverenigingen, 
toneelverenigingen en 
dansverenigingen betaald. Dit is 
een bedrag al enkele jaren vast 
staat

Cie SD, 
S&O

24-10-
2019

Presentatie (evaluatie) 
buurtsportcoaches 
beschikbaar te stellen 
buurtsportcoaches

Steeghs SD  De presentatie en evaluatie zijn 
toegevoegd bij de stukken van de 
B&W info van 21 juni 2019

Cie SD, 
S&O

21-11-
2019

Agpt. 6. Verordening 
kwijtscheldingsregeling 
gemeentelijke belastingen: 
De wethouder zegt een 
schriftelijke gedetailleerde 
uitleg toe over de 
verschillende 
vermogensvrijlatingen in 
enerzijds de bijstand 
(Participatiewet) en 
anderzijds de 
Invorderingswet, alsmede 
de achtergronden en 
uitwerking daarvan.

Steeghs SD   


